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Split, 20.12.2021. 

UR. BROJ: 132/21. 

 

Z A P I S N I K 
 

sa redovne sjednice Skupštine Športskog saveza invalida grada Splita, 

održane u svečanoj sali SC „Gripe“, četvrtak, 16. 12. 2021. godine, s početkom u 16:30 sati. 

 

Prisutni:  

Bagat Tugomir, Bakić Mijo, Boljat Ante, Dabo Ivan, Grčić Mate, Jukić Marijana, 

Maretić Dragan, Maretić Sven, Perasović Dalibor, Veštić Ivan, Višić Jasmina, Zidar 

Roberto. 

 

Odsutni:  

 Tokić Ivan, Tomić Mladen. 

 

Ostali prisutni:  

  Kujundžić Hrvoje, Pavić Antonela, Renić Miro.  

 

 

D n e v n i   r e d: 

1. Otvaranje Skupštine Saveza i usvajanje dnevnog reda, 

2. Izbor Radnih tijela Skupštine: 

- Radno predsjedništvo, 

- Verifikacijska i izborna komisija, 

- Zapisničar, 

- Ovjerovitelji Zapisnika, 

3. Izvješće Verifikacijske komisije,  

4. Usvajanje Poslovnika o radu Skupštine, 

5. Usvajanje Zapisnika sa prethodna sjednice Skupštine, 

6. Donošenje odluke o promjeni naziva Saveza, 

7. Prihvaćanje izmjena i dopuna Statuta Saveza, 

8. Financijski izvještaj Saveza za 2020. godinu, 

9. Financijski plan i Plan JP Saveza za 2022. godinu, 

10. Rasprava i usvajanje izvještaja i planova Saveza, 

11. Izvješće o radu Stručnog suradnika Saveza, 

12. Prezentacija sporta osoba s invaliditetom na lokalnoj razini, 

13. Donošenje odluke o prijemu članica u punopravno članstvo, 
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14. Odluka o prijemu novih članica Saveza i informacija o gašenju članice 

Saveza, 

15. Suradnja sa zdravstvenom ustanovom o pomoći sportašima Saveza, 

16. Izvještaj i donošenje odluke o zahtjevima klubova, članica Saveza, 

17. Razno, 

18. Zatvaranje Skupštine. 

 

 

ad 1. 

Sjednica Skupštine otvorena je u 16:40 sati, uvodnim govorom predsjednika Saveza, nakon 

čega je jednoglasno usvojen dnevni red sjednice Skupštine. 

 

ad 2. 

U Radna Tijela Saveza izabrani su: 

- Radno predsjedništvo: Mijo Bakić Marijana Jukić, Roberto Zidar, 

- Verifikacijska komisija: Dragan Maretić, Mate Grčić, Ante Boljat, 

- Zapisničar: Hrvoje Kujundžić, 

- Ovjerovitelji zapisnika: Ivan Dabo, Sven Maretić. 

 

ad 3.  

Predsjednik Verifikacijske komisije Dragan Maretić izvijestio je nazočne da na sjednici 

Skupštini prisustvuje 12 članova Skupštine, od ukupno 14 članova (10 punopravnih i 2 

privremena člana), od ukupno 14 članova skupštine.  

 

ad 4. 

Poslovnik o radu Skupštine Saveza prihvaćen je jednoglasno. 

 

ad 5. 

Jednoglasno je usvojen Zapisnik s prethodne Skupštine Saveza. 

 

ad 6. 

Prema naputcima pravobraniteljice za osobe s invaliditetom, te određenih novina kod naziva 

pravnih subjekata iz djelokruga osoba s invaliditetom, nakon otvorene diskusije, Skupština 

Saveza je prihvatila odluku o promjeni naziva Saveza. Temeljem navedene odluke, Skupština 

je prihvatila i prijedlog IO Saveza o novom Logu Saveza, odnosno znaku Saveza.  

Skupština jednoglasno donesi odluka o novom naziva Saveza, koji glasi: Športski savez osoba 

s invaliditetom grada Splita. 
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ad 7. 

Usvojenom promjenom naziva Saveza, dolazi do potrebe promjena i dopuna Statuta Saveza.  

Skupština Saveza jednoglasno je prihvatila sve izmjene i dopune Statuta Saveza. 

 

ad 8. 

Predsjednik Saveza prisutne je upoznao da su aktivnosti Saveza u 2020. godini, zbog globalne 

pandemije uzorkovane koronavirusom COVID-19, bile dosta umanjene, slijedom čega je na 

samom početku 2020. godine, Gradsko Vijeće Splita donijelo rebalans proračunskih stavki za 

sve pravne subjekte, članice SSŠ-a, sufinancirane kroz Planove Javnih potreba, odobrenih od 

Grada Splita.  

Predsjednik je izvijestio i pohvalio reakciju člana Skupštine g. Dragana Maretića, prema 

određenim strukturama Županije, temeljem čega je realizirana isplata - donacija određenih 

sredstava od strane Zajednice županijskih udruga i klubova.  

Naglašeno je da i dalje postoji određeni nesporazumi u odnosima Županije prema Savezu, a sve 

u vezi realizacije financijskih potreba Športskog saveza invalida grada Splita.  

 

ad 9. 

Financijski plan i Plan javnih potreba Športskog saveza invalida grada Splita za 2022. godinu 

rađen je na financijskim postavkama iz 2021. godine, uz obrazloženje da se težilo povećanju 

stavke stručnog rada, odnosno dobivanja sredstava iz Gradskog proračuna za 5 trenera koji su 

bili zaposleni u  EU Projektu. Iznos traženih sredstva za spomenute trenere, na godišnjem nivou 

iznosio bi  320.000,00 kuna, čime bi se po prvi put stvorili optimalni uvjeti za boljitak stručnog 

rada u Savezu, jer se smatra da su treneri zalog za bolji i uspješniji rad i djelovanje Saveza. 

Promjenom u vodstvu Splitskog saveza športova, dobili smo osobu u novom predsjedniku SSŠ-

a osobu spremnu na razgovore, dogovore i rješavanja postojećih problema, nastalim 

nepoštivanjem zakonske regulative o odgovornosti provedbe sporta osoba s invaliditetom. 

Novonastalom situacijom, Savez realno dolazi u poziciju stvaranja boljitka i napretka sporta 

osoba s invaliditetom, kao i poboljšanja samog statusa našeg Saveza, unutar krovne gradske 

sportske organizacije, zakonski ustrojene da skrbi o svim segmentima sporta u gradu Splitu.  

Savez je uključen u partnersko vijeće za izradu Strategije razvoja grada Splita do 2030. godine, 

ispred Saveza član vijeća je stručni suradnik Saveza. U svim dosadašnjim dokumentima koji su 

izrađeni za potrebe Strategije spominje se sport osoba s invaliditetom i Paraolimpijske igre. 

 

ad 10. 

Financijski izvještaj Saveza za 2021. godinu, kao i Financijski plan, te plan JP Saveza za 2022. 

godinu, jednoglasno su usvojeni. 

 

ad 11. 

Stručni suradnik Saveza, g. Hrvoje Kujundžić kroz prezentaciju skupštinare je upoznao sa 

svojim radom, kao i aktivnostima Saveza kroz 2021. godinu.  
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Prezentaciju je podijelio u tri segmenta, prvi dio obuhvaća EU projekt Saveza pod nazivom 

„Paraolimpijska škola za mlade osobe s invaliditetom“, drugi dio obuhvaća analizu članica 

Saveza i treći dio obuhvaća sportske rezultate sportaša Saveza u 2021. godini. 

Savez je u partnerstvu sa gradom Splitom i Javnom ustanovom športski objekti – Split uspješno 

proveo EU projekt pod nazivom „Paraolimpijska škola za mlade osobe s invaliditetom“ u 

trajanju od 29.3.2019 do 29.3.2021. godine. Ukupna ugovorena vrijednost projekta iznosila je 

1.489.805,20 kuna.  

Unutar projekta provedene su športske aktivnosti pet puta tjedno u trajanju od sat i trideset 

minuta u pet sportova (atletika, boćanje, plivanje, stolni tenis i taekwondo). Zaposleno je pet 

trenera na pola radnog vremena, po jedan za svaki sport. Nabavljena je športska oprema u 

vrijednosti od 195.155,87 kuna. Realizirana su dva infrastrukturna zahvata i to: ugradnja lifta u 

športski centar Gripe i izgradnja pristupne staze u športskom centru Park mladeži. Provedeno 

je osam edukativnih radionica pod vodstvom kineziologa, fizioterapeuta, nutricionista i 

psihologa. U projekt je uključeno 156 mladih osoba s invaliditetom u dobi od 6 do 29 godina. 

Završetkom projekta i odlukom Izvršnog odbora Saveza na 3. sjednici održanoj 30.9.2021. 

godine, nabavljena športska oprema dodijeljena je članicama Saveza na korištenje. 

Članice Saveza su u 2021. godini u cilju izrade registra članica dostavile popis članova, zapisnik 

sa zadnje Izborne Skupštine članice, te Rješenje o upisu u Registar udruga. Prema dostavljenim 

podacima napravljena je analiza broja osoba s invaliditetom uključenih u sport, slijedom čega 

možemo ustvrditi da se sportom bavi 197 osoba s invaliditetom, od toga 145 osoba muškog 

spola i 52 osobe ženskog spola.  

Prosječna dob sportaša je 31,7 godina, najmlađi član ima 6 godina, dok najstariji član ima 87 

godina. Najmlađi prosjek godina imamo u članici PK Cipal koji iznosi 16,8 godina, a najstariji 

prosjek članova imamo u Županijskoj udruzi slijepih Split koji iznosi 62,1 godina. Najviše 

članova ima PK Cipla, 68 sportaša. Stručni suradnik je naglasio da će početkom iduće 

kalendarske godine u suradnji sa članicama Saveza raditi na ažuriranju podataka o svakoj 

članici Saveza. 

Godina 2021. bila je uspješna za sportaše Saveza. Na Paraolimpijskim igrama u Tokiju iz 

Saveza su sudjelovala tri paraolimpijca i to: Ivan Mikulić kao prvi predstavnik Hrvatske u 

parataekwndou na Paraolimpijskim igrama, te Dino Sinovčić u plivanju i Lucija Brešković u 

judo-IBCA.  Ponovno su ostvareni povijesni uspjesi naših sportaša - Ivan Mikulić je osvojio 

srebrnu medalju u kategoriji K44 preko 75 kilograma, dok je Dino Sinovčić osvojio brončanu 

medalju u disciplini 100 metara leđno, kategorije S6. Lucija Brešković završila je svoj nastup 

na Igrama u Tokyu, osvajanjem 9. mjesta, u kategoriji do 70 kilograma.  

Također, splitski sportaši osvojili su odličja i na Svjetskim i Europskim prvenstvima, i to: Ivan 

Mikulić - 2. mjesto na Svjetskom prvenstvu u parataekwondou; Dino Sinovčić - 2. mjesto na 

Europskom prvenstvu u plivanju; Luka Baković – 3. mjesto u atletici.  

Stručni suradnik je izvijestio nazočne da je Savez uključen u partnersko vijeće za izradu 

Strategije razvoja grada Splita do 2030. godine. Član vijeća ispred Saveza je stručni suradnik 

Saveza, g. Kujundžić.  

U svim dosadašnjim dokumentima koji su izrađeni za potrebe Strategije, konačno se spominje 

pojam „sport osoba s invaliditetom“, kao i pojam „Paraolimpijske igre“. 
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ad 12. 

Prezentaciju o stanju sporta osoba s invaliditetom na lokalnoj razini prezentirao je dugogodišnji 

sportski djelatnik i suradnik Saveza g. Miro Renić.  

Na početku prezentacije naglašava da ideja izrade prezentacije je došla u vrijeme priprema za 

lokalne izbore, s ciljem upoznavanja šire populacije osoba koje su ili će biti u budućnosti na 

rukovodećim strukturama Grada Splita. Prezentacija sadrži upoznavanje sa Zakonima u RH, 

koji se odnose na rad Udruga u sportu, kao i provedbi sporta na nacionalnoj, regionalnoj i 

lokalnoj razini. Prikazuje I način funkcioniranja sporta u Hrvatskoj, kao i financiranje sporta na 

nacionalnoj i lokalnoj razini. Na kraju prezentacije, zaključak je da Športski savez invalida 

grada Splita, kao zakonski nositelj paraolimpijskog sporta na lokalnoj razini, nije primjereno 

pozicioniran unutar Splitskog saveza športova, kao što je HPO, kao zakonski nositelj 

paraolimpijskog sporta, na državnoj razini.  

Usporedbe radi, Predstavnik HPO sjedi u Nacionalnom vijeću za sport, jer je zakonodavac 

svjestan posljedice takvog rješenja, ali na lokalnoj razini ŠSI Grada Splita ima samo jedan glas 

od 90-ak glasova u Skupštini Splitskog saveza športova. Moglo bi se reći kako se postojeća 

alokacija financijskih sredstava namijenjena Savezu odvija na određeni način po 

diskriminirajućoj osnovi, koja dovodi do zaobilaženja Zakona o sportu u čl. 48., a vezano za 

članak 76. 

Završetkom prezentacije, razvila se diskusija , a predsjednik Saveza navodi da, slušajući ove 

brojke i analize, može zaključiti da je naš Savez u Splitskoj sportskoj obitelji stavljen sa strane. 

Upravo zahvaljujući ovoj prezentaciji, kao i kontinuiranim sastancima i dogovorima sa 

predsjednikom SSŠ-a, započetima u svibnju mjesecu 2021. godine, počele su se događati 

određene promjene u statusa Saveza, ali i tretmanu samog rada Saveza.  

Ovim dokumentom, koji nam je pripomogao u stvaranju realnije slike činjeničnog stanja, kao i 

aktivnijim uključivanjem SSŠ-a (predsjednika i Izvršnog odbora), Športski savez započeo je 

institucionalno raditi na boljitku tretmana sporta osoba s invaliditetom. 

Na kraju, predsjednik se posebno zahvalio g. Miru Reniću, na ovoj opširnoj i konstruktivnoj 

prezentaciji, koja će sigurno biti jedan od temeljnih dokumenata Saveza u budućnosti. 

 

Članica Skupštine gđa. Marijana Jukić napustila je Skupštinu u 17:35 sati. 

 

ad 13. 

Ovu točku Dnevnog reda predsjednik je započeo činjenicom da su na skupštini Saveza održanoj 

18. 12. 2018. godine, atletski sportski klub “ASK“ i košarkaški klub invalida “SPLIT“ primljeni 

su u privremeno članstvo Saveza, na rok kušnje od tri godine.  

Istekom vremenskog perioda kušnje, te uspješnim radom klubova, stečeni su  uvjeti za prijem 

u punopravno članstvo unutar Saveza ova dva kluba.  

Skupština Saveza jednoglasno je donijela odluku o prijemu Atletskog kluba „ASK“, kao i 

Košarkaškog kluba „SPLIT“ u punopravno članstvo Saveza. 
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ad 14. 

Skupština Saveza zaprimila je prijedlog odluke Izvršnog odbora ŠSI-a da se Športsko društvo 

osoba s invaliditetom „DES“ i Klub viseće kuglane „SPLIT“ prime u privremeno članstvo 

Športskog saveza invalida grada Splita.  

Skupština saveza jednoglasno je donijela odluku o prijemu u privremeno članstvo navedene 

pravne subjekte, sa rokom kušnje od tri (3) godine. 

Skupština je također upoznata i sa odlukom Izvršnog odbora Saveza o brisanju Atletskog 

sportskog kluba za osobe s invaliditetom „Poskok“ Split, iz članstva Saveza. 

 

ad 15. 

U cilju upoznavanja sa zdravstvenom ustanovom sa kojom Savez želi u budućnosti ostvariti 

suradnju, gđa. Antonela Pavić je prezentirala rad i djelovanje Centra za rehabilitaciju 

„Superior“, kao i moguće usluge koje ustanova može pružiti članovima Saveza. 

Na kraju prezentacije skupštinarima se obratio stručni suradnik Saveza, sa informacijama o 

nastanku ideje o suradnji sa Centrom, ustvrdivši da je gđa. Pavić dugogodišnji volonter na 

sportskim aktivnostima Saveza, a uključena je i u realizaciju EU projekta Saveza, kao i rad sa 

pojedinim sportašima iz Saveza. 

Realizacijom suradnje sa Centrom za rehabilitaciju „Superior“, riješila bi se i zdravstvena skrb 

sportaša Saveza, a svi članovi bi imali besplatne dijagnostičke preglede u ustanovi, dok bi za 

potrebe terapije ili rehabilitacije imali prilagođene cijene. Ustanova bi kao i do sada volonterski 

pratila sva sportska događanja u organizaciji Saveza. 

Svi skupštinari su sa odobrenjem podržali suradnju sa Centrom za rehabilitaciju „Superior“. 

 

ad 16. 

Predsjednik Saveza prisutne je upoznao sa kronologijom događaja koji su uslijedili nakon 

sjajnih sportskih rezultata paraolimpijaca Saveza na Paraolimpijskim igrama u Tokiju. 

Problemi su se dogodili zbog nepoštivanja zakonskog ustrojstva u sportu, kao i sustava sporta 

osoba s invaliditetom. Plivački klub „Mornar“ i taekwondo klub „Galeb“ su istupali sa dopisima 

prema lokalnim institucijama, tražeći određena prava, ne uvažavajući krovnu organizaciju koja 

zakonski skrbi o sportu osoba s invaliditetom. Naglašava da se taekwondo klub „Galeb“, osim 

prvog zahtjeva, nije više očitovao, niti upućivao druge dopise prema lokalnim institucijama. 

G. Bakić naglašava da su dopisi pisani sa naslova dobivanja prava klubova standardne 

populacije, kroz ostvarene rezultate sportaša s invaliditetom, ne uvažavajući institucionalnu 

mogućnost rješavanja navedenih zahtjeva. 

Indikativno je da u tom razdoblju traženja svojih prava, klubovi nisu zatražili mišljenje krovne 

zakonske organizacije, te zajednički krenuli u traženje adekvatnih rješenja za zaštitom prava 

vrhunskih sportaša s invaliditetom. Naprotiv, vrlo neutemeljeno se prozivao Športski savez 

invalida grada Splita da isplaćuje stipendije paraplivaču Dinu Sinovčiću, nelegitimno i 

nelegalno.  
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Savez, cijelo vrijeme ovih dopisa i zahtjeva, isključivo je tražio zaštitu od strane krovnih 

organizacija sporta, kako na lokalnom (SSŠ-a), tako i na državnom nivou (HPO), slijedom kojih 

je Izvršni odbor Športskog saveza invalida grada Splita, zauzeo službene stavove, među ostalim 

i preispitivanje odgovornosti trenera Dina Sinovčića, temeljem čega će se uputiti zahtjev 

Etičkom odboru HPO-a.  

Ova odluka isključiva je posljedica činjenice da je g. Glavčić član jednog od najvažnijih odbora 

HPO-a, kao i donedavni Izbornik Hrvatskog paraplivačkog saveza. Kao aktivni sudionik Tijela 

HPO-a, smatramo da nije korektno zastupati stavove kojima se krše Zakon o sportu, te sport 

osoba s invaliditetom gura u grupaciju standardnog sporta.  

Zahtjevom za postavljanje ploča na Zapadnoj obali paraolimpijcima  I. Mikuliću i D. Sinovčiću, 

krenulo se mimo već pokrenute akcije Športskog saveza invalida grada Splita (zahtjev 

Splitskom klubu olimpijaca, 24. 2. 2017. godine, ur. broj: 25/17), gdje se zahtjev odnosio na 

postavljanje ploča svim splitskim paraolimpijcima, osvajačima medalja na PI, čime se željelo 

institucionalno i trajno riješiti postavljanje ploča na Zapadnoj obali, a nikako pojedinačno 

rješavati navedeno pitanje. 

Na kraju g. Bakić navodi i zahtjeve klubova za dobivanje stanova za paraolimpijce, osvajače 

medalja u Tokyu. Iz saznanja kojeg ima, kao i kontakata sa čelnim ljudima Splitskog sporta, 

nejasno je kako i na koji način bi navedeni sportaši participirali za gradske stanove. 

 

Za riječ se javio g. Dalibor Perasović predsjednik plivačkog kluba „Mornar“. Na početku 

govora navodi da je došlo do nesporazuma, da je Klub dopisima tražio izjednačavanje sportaša 

s invaliditetom sa sportašima bez invaliditeta. Obratili su se Splitskom savezu športova sa 

upitima zašto sportaši s invaliditetom, kao i njihovi klubovi nemaju ista prava kao drugi sportaši 

i klubovi, ujedno navodeći da se ovdje nije radilo o  nikakvom napadu na Savez i osobno na g. 

Bakića, te da u njihovim dopisima nigdje takvo što nije spomenuto. Na kraju zaključuje da su 

očekivali podršku Saveza na njihove zahtjeve. 

Za riječ se javio g. Miro Renić koji navodi da nije točna tvrdnja da sportaši s invaliditetom 

nemaju ista prava kao i sportaši bez invaliditeta, da su oni u istom položaju. Naglašava da nije 

ovdje cilj Dino Sinovčić, već nadomjestak izgubljenih financija u vezi sportašice Matee 

Samardžić. 

Za riječ se javio g. Sven Maretić koji naglašava da će prilikom bilo kakvog odlučivanja u 

daljnjoj raspravi na ovu temu biti suzdržan, budući nije detaljno upoznat sa svime iznesenim na 

samoj sjednici Skupštine. 

G. Bakić navodi da jedino što je Savez tražio i očekivao je isključivo poštivanje Zakon o sportu, 

kao i činjenicu da se nepotrebno u priči spominjao Dino Sinovčić, koji je uvijek od Saveza imao 

podršku, kao i sva ona prava koja je stekao svojim vrhunskim sportskim ostvarenjima, sukladno 

važećim propisanim kriterijima i pravilnicima od strane krovnih organizacija sporta osoba s 

invaliditetom, kao i svi dosadašnji vrhunski sportaši s invaliditetom. 

 

 

 



Športski savez invalida grada Splita 
21000 SPLIT, Odeska 6, tel/fax: 0038521361061, e-mail: info@ssist.hr 

 

 

 
www.ssist.hr 

 
  

 

G. Renić navodi da ovo nije napad na Dina Sinovčića, te da je sve ispalo ružno. Naglašava, ako 

se dozvoli jednom klubu, doći će drugi klubovi koji će se isto ponašati, čime se ruši zakonsko 

ustrojstvo u sportu. 

 

Za riječ se javio g. Roberto Zidar koji daje podršku Savezu u vezi ove teme i odluka. Navodi 

probleme od samog organiziranog dočeka paraolimpijaca nakon povratka sa Paraolimpijskih 

igara u Tokiju, koji je organiziran bez Saveza, navodi i činjenicu da ovakav način traženja prava 

nije nepoznat i od prije, kad je u pitanju nastup pojedinca iz redova sporta osoba s invaliditetom. 

 

Za riječ se javio g. Ivan Veštić, te se na početku zahvalio što je atletski sportski klub “ASK“ 

primljen u punopravno članstvo Saveza, uz vidno zadovoljstvo što zajedno možemo raditi na 

dobrobiti sporta osoba s invaliditetom. Naglašava veliku sinergiju između Kluba i Saveza svih 

ovih godina.  

 

Što se tiče priče o darovanim stanovima od strane grada Splita prema vrhunskim sportašima, 

koliko mu je poznato da je zadnji stan dobio g. Joško Vlašić, dok su pojedini sportaši dobili 

stanove na korištenje. Naglašava da bi nastupanje na ovu temu ili problematiku, trebalo također 

biti jedinstveno, čime bi se pokazala ozbiljnost prilaženju i ovog problema. 

 

Za riječ se javio g. Perasović koji naglašava da nema potrebe komentirati stanove, da se svašta 

piše u medijima, te spominje da se vuku repovi raskola između PK „Mornara“ i PK „Cipala“, 

koji su dugi niz godina imali uspješnu suradnju.  

 

Za g. Glavčića naglašava da je isti dvije godine proglašen najuspješnijim trenerom HPO-a, te 

da zaslužuje respekt, a g. Bakić i ostali nasjeli su na priče ljudi iz PK „Cipla“. 

G. Bakić objašnjava razlog direktnog spominjanja u ovoj priči g. Glavčića, budući mu je isti 

rekao da iza svega stoji on osobno, a ne PK „Mornar“ i predsjednik kluba. 

Nakon opsežne diskusije, g. Bakić je dao skupštinarima na glasovanje prijedlog o pokretanju 

stegovne mjere protiv g. Glavčića, temeljenu na prijedlogu odluke Izvršnog Odbora Saveza. 

 

Skupština je prihvatila navedeni prijedlog sa 9 glasova „za“, 1 glas „suzdržan“, temeljem čega 

će Športski savez invalida grada Splita uputiti pismenu prepisku Etičkom odboru HPO-a, o 

potrebi donošenja odgovarajuće stegovne mjere, sve u cilju zaštite ustrojstva sporta osoba s 

invaliditetom, a ujedno i zaštite krovne organizacije sporta osoba s invaliditetom, Hrvatskog 

paraolimpijskog odbora. 

 

 

Član Skupštine g. Dalibor Perasović napustio je Skupštinu u 19:07 sati. 
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ad 17. 

Predsjednik saveza skupštinare je upoznao da je na zadnjoj sjednici Izvršnog odbora Saveza, 

održanoj 9. 12. 2021. godine, donesena odluka o predstavniku Športskog saveza invalida grada 

Splita u radnoj skupini Grada za uređenje „škverske ambulante“. 

Gospodin Miro Renić izabran je za predstavnika Saveza u radnoj skupštini Grada za navedeno 

uređenje. 

 

Na kraju Skupštine, Predsjednik Saveza je svim prisutnima, kao i njihovim obiteljima, zaželio 

čestit i blagoslovljen Božić, te sretnu i uspješnu Novu  2022. godinu, uz obilje zdravlja, sreće i 

sportskih uspjeha. 

 

ad 18. 

Skupština je završila sa radom u 19.10 sati. 

 

 

Zapisničar: 

 

_______________ 

Hrvoje Kujundžić 

 

 

 

Ovjerovitelji zapisnika: 

 

_______________ 

Ivan Dabo 

         

______________ 

Sven Maretić            

  

 

                                                                                              Predsjednik Saveza: 

 

                                                                                               _________________ 

         Mijo Bakić 

 


